
 

 
 

De vakantieperiode ligt achter ons. Alles begint weer z  
Dat geldt ook voor het sociale gebeuren in Holendrecht. Zoals het spetterende buurtfeest dat op zaterdag 28 
augustus werd georganiseerd door de AWV en de Vomar supermarkt. Voor ons was het moeilijk een foto te kiezen 
die de juiste sfeer kan weergeven. Maar dat het gezellig was dat staat vast. 
Verder werd er in de eerste week van september een drietal informatieavonden georganiseerd door de sector Beheer 
en Milieu in een zaal van Anand Joti. Het betrof hier informatie over de al lang verwachte opknapbeurt van de 
openbare ruimte in Holendrecht Oost. Of in gewoon Nederlands: het ophogen van de straten. De burger ziet nu dat 
er een begin wordt gemaakt met het eerherstel van een mooie wijk. Omdat ook het ophogen van de binnenhoven in 
Holendrecht West gaat beginnen, is onze buurt binnenkort weer het heertje. Bij elkaar genomen toch positieve 
ontwikkelingen en vooruitzichten.  
 
Iets minder positief zijn de ontwikkelingen rond het voortbestaan van dit blad. Het stadsdeel verwacht van de 
redactie dat zij een rechtspersoon wordt, om na goedkeuring van de jaarbegroting het geld te ontvangen om dit blad 
draaiende te houden. Op zich is dit een goed streven van de politiek, want we praten hier over belastinggeld en daar 
kun je niet zuinig genoeg mee omgaan. Maar de redactie is bang om op een eilandje terecht te komen. Wij zijn van 
mening dat wij hoe dan ook ergens bij moeten horen om voldoende informatie voor dit blad te kunnen krijgen. Wij 
moeten de ogen en oren worden van een Platform Holendrecht of van het nieuwe opbouwwerk, de Stichting 
Samenlevingsopbouw. Onder die paraplu willen wij graag verder gaan, maar niet als een zelfstandige BV of 
stichting. Het woord is dus weer aan de politiek. 
 
 
 
 
 
 
 
 
10 jaar geleden opende ik in het Gezondheidscentrum 
Zuid de eerste DIP (Diabetes Informatie Post) van 
Amsterdam ZuidOost, en wel op de woensdag-
middagen van 13.30 - 16.00 uur.  
 
Ik heb mijns inziens veel mensen ontmoet die ik kon 
helpen en vertellen hoe zij met hun diabetes om 
moesten gaan. Maar het allerbelangrijkste was, hoe te 
leren leven met diabetes. Ook andere problemen 
kwamen vaak ter sprake.  
 
Ik heb dit werk met veel plezier gedaan.  
Na vele jaren neem ik afscheid van mijn Dippost. Op 
1 oktober stop ik hiermee en draag mijn  taak over aan 
een andere dipper (ook met andere regels).  
U kunt echter altijd een beroep op mij blijven doen 
door eventueel te bellen of een bezoekje te brengen in 
het AMC, waar ik wel doorga met dit werk. Op de 1e  
en 3e donderdag van de maand van 9.30 - 12.00 uur 
zal ik op de 2e etage ingang polikliniek aanwezig zijn.  
 
Dit jaar is er in het AMC op 4 november weer een 
open dag van alle patientenverenigingen, van 9.30 - 
15.00 uur; ook daar bent U welkom.  
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
Ik wens iedereen veel gezondheid en sterkte toe en 
misschien wel tot ziens.  
 
 

Van de redactie 

Diabetes informatiepost: een nieuw gezicht 

Joke Rijnders 
Maldenhof 333 
telefoon 696 4390 

uitgereikt, naar aanleiding van het 10-jarig bestaan van de Dipposten 


